
Kuokkalan koulun Vanhempaintoimikunnan kokous 
Paikka: koulun ruokala 
Aika: 21.9.2023 klo 18 
 
Läsnäolijat: Jutta Haavikko, Jutta Hautamäki, Jenny Reinola, Jenni Koivisto, Sami Vigren 
 
 
Kokouksessa käsiteltäviä asioita: 
 
Läsnäolijoiden esittäytyminen. 
 
Rehtori Sami Vigren esitteli kokouksen aluksi koulun vuosisuunnitelman. 
 

1. Keskusteltiin vuosisuunnitelman esittelyn yhteydessä myös siitä, että Kuokkalan koulussa 
vanhempaintoimikunta ei ole rekisteröity-yhdistys. Ei olla aikaisemmin tunnistettu tarvetta 
muuttaa käytäntöä. Jos kuitenkin löytyisi halukkaita vanhempia muuttamaan toiminta 
yhdistykseksi, ei tälle nähty estettä, mutta ei myöskään erityistä tarvetta. 

 
2. Rahastonhoitajana toimii jatkossa Jenny Reinola ja tilinkäyttöoikeudet myös Jutta 

Hautamäellä. OP on ilmoittanut lopettavansa tilin, ellei sitä siirretä henkilökohtaisesti jonkun 
nimiin. Tili on siirretty Nordeaan, tilinumero on FI74 1708 3500 3632 02. Tiliotteet 
aikaisemmalta tililtä otettu talteen. 

 
3. Xylitol- pastillien tilaus ja viesti koulun kautta kaikille vanhemmille.  

Laitetaan viesti Wilman kautta, että oppilaskohtainen vuosimaksu on 5 euroa, jolla saadaan 
katettua kulut xylitol pastillien tilaamisesta. Annetaan myös mahdollisuus maksaa 
MobilePaylla tänä vuonna. Jenny Reinola laittaa Samille lokakuun aikana viestin Wilmaan. 

 
4. Liukumäkilasku ja rahastonhoitajan tilannekatsaus. 

Liukumäki koulun pihaan on ostettu 2022 ja sovittu, että vanhempaintoimikunta maksaa 
3000 euroa liukumäestä, mutta laskua ei ole tullut. On laitettu vielä kysely kuntaan, että 
onko lasku tulossa. Tilin saldo on tänään 21.9.2023 4055,19 euroa. Jos liukumäkilaskua ei ole 
tulossa, ehdotetaan voisiko kunta laskun sijasta ostaa koulun pihaan hiekkalaatikon 
hajonneen tilalle ja laittaa siitä laskun vanhempaintoimikunnalle. 

 
5. Kulttuuriretki 

Viime kevään suunnitelma koulun kulttuuriretkestä jäänyt toteuttamatta. VTK voisi osoittaa 
summan, esim. 600 euroa, jolla se sponsoroi koulun järjestämää retkeä. Esim Vapriikki tai 
joku teatteri. Poliisimuseokin on mielenkiintoinen (ja ilmainen kohde). Keskusteltiin, että 
koululta toivotaan ideointia sen suhteen, millaista retkeä voitaisiin tukea. 

 
6. Varainhankinnasta:  

Disko - hyvä puoli että oppilaat ovat tykänneet, ja on kokemusta järjestämisestä, valmiit 
listat tehtävistä asioista. Päätettiin, että järjestetään disko pe 3.11.2023, pidetään kokous 
asiasta 9.10. tai 11.10, kysytään kumpi päivämäärä on parempi. 
 
Jotain isompaakin kannattaisi miettiä, että pystyttäisiin oppilaille enemmän tarjoamaan 
ekstraa: 
- kokkikirja - hyvä idea, joka keväällä jotenkin takkusi - ei saatukaan reseptejä oppilailta.  
Päätettiin ettei lähdetä toistaiseksi toteuttamaan. 



- kalenteri- tästä on kokemusta ja on toiminut hyvin ne kaksi kertaa kun on kalenteri tehty. 
Lähinnä nyt päätös, että kerätäänkö oppilaiden töitä syksyn ja kevään aikana. Kalenteri 
toteutuisi vasta vuoden kuluttua marraskuussa. 
Ei lähdetä toistaiseksi toteuttamaan, siirretään seuraavaan kokoukseen päätettäväksi. 
Mietitään, myös onko jotain muuta ideaa kalenteriin. 
 
- koululla ei ole vielä valmista sapluunaan joulujuhlaan, joten ei lähdetä vielä 
joulujuhlakahvitusta miettimään 
 
- Jokioisten leipomo saattaisi olla hyvä varainkeruukohde. Selvitetään tätä seuraavaan 

kokoukseen. 
 

7. Varojen käyttö 
Todettiin, että stipendien määrä voisi vaikka tänä vuonna olla pienempi, nyt on ollut 4 
kpl/per luokka. Sitä ennen ollut 3 kpl/luokka. Mietitään joulusatasen jakamista luokille, kun 
saadaan tieto liukumäki laskusta. 
 
Kulttuuriretkeä tuetaan ja mahdollisesti 6.lk leirikoulua jos hakemus tulee. 

 
8. VTK toimihenkilöiden nimeäminen: 

Koulun edustajat: Päivi Lagström ja Sami Vigren 
Puheenjohtaja: Katja Juhola 
Sihteeri: kiertävä sihteeri 
Keskusteltiin, että pöytäkirjat jaettaisiin jatkossa myös Wilmassa kaikille vanhemmille.  
Jenny Reinola laittaa myös Facebookin Kuokkalan koulun vanhemmat ryhmään. 
Rahastonhoitaja: Jenny Reinola, toinen käyttöoikeutettu Jutta Hautamäki 

 
9. Muita asioita 

Todistuskansioista keskusteltiin, jutellaan asiasta seuraavassa kokouksessa. 
 

10. Seuraavan kokouksen ajankohdan päättäminen 
Pidetään seuraava kokous joko 9.10 tai 11.10, tarkempi ajankohta ilmoitetaan Wilmassa. 

 
 
 
  
 
 
 
 
 


